



# CENTROID TECHNICAL SERVICES CO. LTD

## IMS Policy Statement

Centroid Technical Services Co. Ltd. management considers Quality of services, the Health and Safety of workers and protection of the environment as fundamental in achieving business excellence. CENTROID is always committed to implement the Integrated Management System (IMS) and to:

- ❖ Provide the necessary processes for continually improving the Quality, Health, Safety and Environment within all CENTROID activities.
- ❖ Apply effective **IMS** to prevent and minimize injury, occupational health hazards, property damage and environmental impacts.
- ❖ Ensure that the facilities it designs, builds and the services it provides are in accordance with appropriate legal requirements, industry standards and best practices.
- ❖ Provide the necessary resources, organization, system and training and shall communicate with employees, clients, contractors, customers, suppliers and the public in the appropriate matters on Quality, Health, Safety and Environment.
- ❖ Record non-conformances and incidents at all levels, share lessons learnt to prevent recurrence and ensure that efficient work practices are established.
- ❖ Ensure that contingency plans are in place and maintained to deal with emergencies and shall periodically review the quality, health, safety and environment management system and practices to ensure their continual improvement.
- ❖ Empower all employees to not execute any work that does not follow safe work practices.
- ❖ Make QHSE excellence, both an individual and management responsibility.
- ❖ This policy shall be reviewed regularly to validate and update the effectiveness of our **IMS**, committed for participation and consultation with employees and other stakeholders through appropriate channels.
- ❖ CENTROID expects all its employees and contractors to strictly adhere to this IMS policy at all times.

  
Mohamed Abdel Fatah Abdalla Taha  
Chief Executive Officer  
DEC 5<sup>th</sup>, 2021



سنترويد

## شركة سنترويد للخدمات الفنية المحدودة

### سياسة نظام الإدارة المتكامل

تعتبر إدارة شركة سنترويد للخدمات الفنية المحدودة أن جودة الخدمات التي تقدمها الشركة لعملائها وصحة وسلامة عامليها بالإضافة إلى حماية البيئة هي من صميم أساسيات العمل لتحقيق التميز و الإلتقان، لذلك فإن إدارة الشركة تتعهد بالآتي :

- ❖ توفير كل الخطوات المطلوبة والضرورية لضمان الجودة والصحة والسلامة والبيئة في كل نشاطات الشركة.
- ❖ تطبيق نظام إداري متكامل وفعال لحماية وتقليل الأصابات والأخطار التي تهدد الصحة المهنية والممتلكات والبيئة .
- ❖ ضمان أن تصميم وبناء المنشآت والخدمات الهندسية التي تقدمها الشركة للعملاء يتم وفق المتطلبات القانونية و أفضل معايير الصناعة والمواصفات العالمية.
- ❖ توفير الموارد الضرورية والتنظيم والتدريب والتأهيل والإلتصال بالعاملين بالشركة والعملاء والمقاولين لمناقشة المسائل المتعلقة بالجودة والصحة والسلامة المهنية والبيئة .
- ❖ تسجيل كل حالات عدم التطابق مع متطلبات الجودة والحوادث في كل المستويات ومشاركة الخبرات والدروس المستفادة مع الآخرين لمنع حدوث هذه الحوادث مره أخرى مع ضمان أن جميع خطوات العمل قد تم إنشائها بصورة سليمة .
- ❖ ضمان أن خطة الطوارئ موجودة ومحفوظه بصورة جيدة للتعامل مع الحالات الطارئة ، كما تضمن الشركة إجراء فحص دوري لنظام الجودة والصحة والسلامة والبيئة وكل النشاطات ذات الصلة لضمان إستمرارية تحسينها .
- ❖ تشجيع جميع العاملين على إيقاف أى عمل لا يتبع إجراءات السلامة المهنية .
- ❖ تحقيق التميز فى الجودة والصحة والسلامة المهنية والبيئة يعتبر مسؤولية تضامنية للجميع .
- ❖ يجب مراجعة هذه السياسة بشكل دوري للتأكد من فعالية نظام الإدارة المتكامل وتحديثه ، كما يجب نشرها ومشاركتها مع الموظفين وأصحاب المصلحة من خلال القنوات المناسبة.
- ❖ تتوقع إدارة الشركة من جميع العاملين بالشركة والمقاولين الإلتزام بهذه السياسات فى جميع الأوقات.

  
5/21  
2021  
الرئيس التنفيذي  
5 ديسمبر 2021م